## 合格经销商授权

兹我单位<u>鞍钢重型机械有限责任公司</u>正式授权 ANGANG (ASIA-PACIFIC) TECHNOLOGY PTE. LTD. 公司作为我公司在亚太地区,欧洲等区域的经销单位,以我单位制造的<u>锻造轧辊(支撑辊、工作辊、中间辊等)</u>(产品名称)进行进出口业务、相关售后服务及市场开拓,我单位<u>鞍钢重型机械有限责任公司</u>予以技术支持并同意按照合同执行,并对产品质量承担责任。

被授权单位信息如下:

单位信息: ANGANG (ASIA-PACIFIC) TECHNOLOGY PTE. LTD.

法人代表: 王一凡

营业执照注册编号: 202125393C

注册地址: 36 ROBINSON ROAD, #21-01, CITY HOUSE, SINGAPORE (068877)

授权书有效期限为5年,授权期限2025年5月26日至2030年 5月26日

特此授权!

委托单位 (盖

责任公司

委托代理人:

日期: 2025年5月26日

受委托单位 (盖章): ANGANG (ASIA-

PACIFIC) TECHNOLOGY PTE. LTD

委托代理人:

日期: 2025年5月26日

## Qualified Dealer Authorization

Hereby, our organization, Ansteel Heavy Machinery Co., Ltd., officially authorizes ANGANG (ASIA-PACIFIC) TECHNOLOGY PTE. LTD. to act as the authorized distributor in regions including the Asia-Pacific region, Europe, and other designated areas for conducting import-export operations, providing after-sales services, and expanding market presence related to forged rolls (including backup rolls, work rolls, intermediate rolls, etc.) manufactured by our company. Ansteel Heavy Machinery Co., Ltd. commits to offering technical support, agrees to execute cooperation in accordance with contractual terms, and assumes full responsibility for product quality throughout all authorized business activities.

The authorized unit information is as follows:

Company Name: ANGANG(ASIA-PACIFIC)TECHNOLOGY PTE.LTD.

Legal Representative: Wang Yifan

Business License Registration Number: 202125393C

Registration Address: 36 ROBINSON ROAD, #21-01, CITY HOUSE, SINGAPORE (068877)

The validity period of the authorization letter is 5 years, from May 26, 2025 to May 26, 2030

Hereby authorized!

Entrusting unit (Stamp): Ansteel Heavy Machinery Co., Ltd.

Entrusted agenta

Date: 2025.05.26

Entrusted unit(Stamp):

ANGANG(ASIA-PACIFIC)

TECHNOLOGY PT

Entrusted agent:

Date: 2025.05.2